

全國成人神學訓練班學員生活簡則

1. 學員必須參加每堂課。若因故必須缺席,請告知班負責並取得其同意。若必須外出,請事先填寫請假單,徵求班負責同意。請假缺課超過一天,該次將不予計算為全程參加。
2. 學員原則必須留宿教會。若有需要留宿教會外面,請事先徵求班負責同意,並通知其組長。留宿教會外面的學員須準時參加早上查經,至晚上禱告會完畢才離開。(遲到早退以致缺課超過一天,該次將不予計算為全程參加)。
3. 學員若需購買任何東西,請填寫購買申請單(限個人急需必需品,並請自行付費)。
4. 上課必須準時。聽到鐘聲,立刻行動進入教室。上課中尊重講員,不隨意講話、走動。不可在會堂內飲食或攜帶食物進會堂。
5. 手機請設為靜音。上課時間手機與平板電腦的使用只限於看聖經、讚美詩及課堂筆記,不作其他使用。若有必要使用手機,可在午餐、晚餐或點心時間使用。神訓班期間不要瀏覽不相關的網頁。
6. 請隨時查看工作安排表,切實遵行被安排之工作,並與組員一起同工。小組組長必須確定該組負責之清掃工作是否完成。
7. 請隨時保持寢室之整潔,寢室組長負責檢查及提醒。晚上10點55分以前由寢室組長帶領組員一起禱告。11點熄燈。
8. 熄燈後至早晨七點起床前,要保持安靜。上廁所、走路、開關門要輕聲。
9. 沐浴時刻表張貼在浴室外,請依照自己填寫的時間洗澡,不可佔用別人的時間。
10. 學員僅可於規定時間內拍照。
11. 穿著應適當及整潔,並配帶名牌。
12. 用餐後請將碗盤照規定收拾。

「各人不要單顧自己的事,也要顧別人的事。」(腓利比書二章4節)

NATS Rules and Regulations

1. Participants must attend all classes. If you must be absent for any reason, please inform the coordinators and obtain their consent. If you must go out, please fill out the Leave Request Form in advance and ask the coordinators to agree. If you are absent from classes for more than one day, you will not be counted as a full-time participant.
2. Participants must lodge at church. If you need to stay outside the church, please ask the coordinators to agree and notify your team captain. Participants who stay outside the church must attend morning Bible study on time and leave after evening prayer. (Participants will be counted as absent if you arrive late or leave early. If you are absent for more than one day, you will not be counted as a full-time participant).
3. If you need to purchase anything that is urgent, please fill out the purchase request form and please pay for it.
4. Be punctual to every class. Please proceed to class once the bell rings. Respect the lecturers in class; do not speak and walk around. Refrain from eating and drinking in the chapel. Do not bring food into the chapel.
5. Please set your phone to silent mode. The use of mobile phones and tablets during class time is limited to reading the Bible, singing hymns and taking class notes. If you need to use your mobile phone, you can use it sparingly during lunch, dinner or snack time. Surfing the unnecessary websites on your device should be avoided.
6. Check all schedules daily, and faithfully perform the duties you have been assigned. Work together as a team. Team captains are to ensure that their team completes the cleaning tasks assigned to them.
7. Room captains are to maintain quietness, cleanliness and order in the bedrooms. Lead room members to pray together before 10:55 p.m. All lights should be out at 11 p.m.
8. Keep quiet after lights out and before 7 a.m. Please walk quietly and shut the door lightly.
9. A shower sign-up sheet will be posted outside the bathroom daily. Please honor everyone's shower time. Do not take the slot of others.
10. Participants can only take photos within the specified time.
11. Dress should be appropriate and neat. Wear your nametag at all times.
12. Please separate the plates, bowls, and utensils according to the labeled boxes after meals.

*Let each of you look out not only for his own interests,
but also for the interests of others. (Phil 2:4)*